
SPLITSKI SAVEZ ŠPORTOVA     
Broj: 921/2019                                                                          
Split, 18.12.2019.  

Z A P I S N I K  
 
18. sjednice Izvršnog odbora Splitskog saveza športova održane 17.12.2019. g. u sobi glavnog tajnika 
Saveza  s početkom u 13,30 sati.  
 

Prisutni: Nenad Periš, predsjednik  te članovi: Mario Jurić, Andrija Polić, Ivan Veštić i Marko Žaja 

Ostali: Vlatko Škiljo, glavni tajnik i Danira Mardešić, zapisničar  

 

 

Predsjednik Saveza Nenad Periš otvorio je sjednicu. Dnevni red jednoglasno je usvojen. 
 
D n e v n i   r e d : 
 
1. Usvajanje zapisnika 17.  sjednice  
2. Usvajanje prijedloga financijskog izvješća SSŠ-a (završni račun) za 2018.godinu 
3. Usvajanje prijedloga rebalansa financijskog plana SSŠ-a za 2019. godinu 
4. Usvajanje prijedloga financijskog plana SSŠ-a za 2020. godinu 
5. Usvajanje prijedloga programa rada SSŠ-a za 2020. godinu 
6. Prijem novih udruga u članstvo SSŠ-a 
7. Donošenje odluke o raspisivanju poziva za Javne potrebe u sportu za 2020. godinu 
8. Razno 
 
Ad.1. 
Ivan Veštić osvrnuo se na Pravilnik o korištenju proračunske stavke  „Programi vrhunskih sportaša“ 
koji je Izvršni odbor usvojio na prethodnoj sjednici. U želji da Pravilnik bolje prepozna klubove koji 
kvalitetno rade, koji se natječu na međunarodnim natjecanjima i čiji sportaši ostvaruju vrhunske 
rezultate predložio je njegovu doradu na način da se utvrde točni okviri (kriteriji) ove raspodjele čime 
bi Pravilnik postao investicijski, prepoznao specifičnosti svakog sporta te tako postao „pravedniji“ 
odnosno bio u funkciji razvoja sporta. Zajedno s glavnim tajnikom obvezao se uključiti u izradu tj. 
doradu ovog Pravilnika, što je Izvršni odbor podržao. 
Nenad Periš dao je informaciju kako će za sljedeću sjednicu biti pripremljen novi Poslovnik o radu 
Izvršnog odbora koji će uključivati mogućnost sazivanja telefonskih sjednica. 
Po završetku uvodnih izlaganja Izvršni odbor jednoglasno je usvojio zapisnik 17. sjednice. 
 
Ad.2. 
Završni račun SSŠ-a za 2018. g. prihvaćen je od Financijske agencije, a prošao je i internu kontrolu koju 
je obavila revizorska kuća Maran d.o.o.  
Ovom prigodom Izvršni odbor je donio i formalnu odluku (jednoglasno) o prihvaćanju financijskog 
izvješća SSŠ-a (završnog računa) za 2018. Ono čini sastavni dio ovog zapisnika. Konačno usvajanje 
Izvješća uslijedit će na sjednici Skupštine koja je zakazana za 18.12.2019. 
 
Ad.3. 
Nakon pojašnjenja koje je dao glavi tajnik o rebalansiranim proračunskim stavkama, Izvršni odbor je 
donio jednoglasno odluku o prihvaćanju rebalansa financijskog plana SSŠ-a za 2019. godinu i on čini 
sastavni dio ovog zapisnika. Rebalans financijskog plana za 2019. bit će dan skupštinarima na 
usvajanje. 
 



 
Ad.4. 
Izvršni odbor jednoglasno je usvojio financijski plan Saveza za 2020. godinu  i on će također biti dan 
Skupštini na usvajanje. Plan čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
Ukoliko 2 stavke proračuna „Jednokratne pomoći sportskim udrugama, intervencije i rezerva“ te 
„Potpore i pokroviteljstva nad natjecanjima i priredbama“ budu od strane Grada prepuštene SSŠ-u 
(kako je to najavljeno) trebat će donijeti statutarnu odluku kojom će  i udruge koje nisu u 
punopravnom članstvu u Savezu moći putem prijava na Javne potrebe u sportu aplicirati na ova 
sredstva. 
 
Ad.5. 
Izvršni odbor jednoglasno je usvojio Programa rada SSŠ-a za 2020. godinu koji će biti dan Skupštini na 
usvajanje. Program rada čini sastavni dio ovog zapisnika. 
 
Ad.6. 
Tri kluba je steklo pravo na prijem u punopravno članstvo SSŠ-a (nakon počeka od 4 godine). Status 
punopravnog člana treba potvrditi Skupština Saveza za: 
 

1. Odbojkaški klub MERTOJAK (IO primio 7.7.2015.) 

2. Plesni klub LAMBADA (IO primio 7.7.2015.) 

3. Tenis klub SPLIT 1950 (Skupština direktno primila 10.12.2015.) 

 

Sportsko-penjački klub MOSOR Izvršni odbor je primio u punopravno članstvo 18.2.2019. jer se klub 
(kao bivša sekcija Hrvatskog planinarskog društva Mosor) trebao izdvojiti kao samostalni pravni 
subjekt, a sve shodno zahtjevu matičnog nacionalnog saveza odnosno smjernica Zakona o sportu. Ovaj 
status punopravnog člana također treba potvrditi Skupština. 

Pravo na prijem u punopravno članstvo izgubile su 2 udruge: 

1.Tenis klub NEO (IO primio 8.12.2015.) jer mu je sjedište je iz  Splita premješteno u Pleternicu 

2.Biciklistički klub STINA (Skupština direktno primila 26.2.2016.) jer je prestao s radom 

Za 5 klubova Skupština treba potvrditi status privremenog člana (na poček od 4 godine od datuma 
njihovog prijema od strane Izvršnog odbora). To su. 

1.  Nogometni klub Mosor Žrnovnica (IO primio 21.1.2019.) 

2. Hrvatski institut za kineziologiju i sport (IO primio 21.1.2019.) 

3. Klub američkog nogometa Morski vukovi Split (IO primio 18.2.2019.) 

4. Klub gluhih olimpijaca Split (IO primio 11.6.2019.) 

5. Judo klub Marjan (IO primio 2. 10.2019.) 

 

Karate klubu Zanshin poček od 4 godine ističe 3.2.2020., Streličarskom klubu Dalmacija  26.2.2020.,  a 
Hokej klubu Spartanac 14.4.2020. Na ovoj Skupštini neće se moći izvršiti njihov prijem jer shodno 
Statutu treba biti zadovoljen uvjet vremenskog protoka od 4 godine. 
 
Dvije izborne jedinice brišu se u Skupštini (o čemu će konačnu odluku donijeti i sama Skupština). To su 
BODY BUILDING i KRIKET. 
Naime, oba kluba koji čine izbornu jedinicu BODY BUILDING su prestala s radom. To su Body building 
California Gym i Fitness aerobik body-building klub Citius-Altius-Fortius.  



Hrvatski kriket savez prestao je biti član HOO-a tako da je Kriket klub „Sir Oliver“ iz statusa 
punopravnog člana Saveza prešao u status pridruženog, čime gubi pravo na svoju izbornu jedinicu 
(članak 25. Statuta). 
 
Ad.7. 
Izvršni odbor donio je odluku o raspisivanju poziva za Javne potrebe u sportu za 2020. godinu i to za 
pozicije koje su u njegovoj nadležnosti. Poziv će biti postavljen na web stranice SSŠ-a. Rok prijave je: 
23.12.2019 – 31.1.2020. 
Još se jednom naznačilo da će se na poziv moći prijaviti i udruge koje nisu članice SSŠ-a na 2 pozicije 
koje bi trebale preći u nadležnost Saveza. Za ove pozicije tražit će se od klubova dostava elaborata 
(detaljna obrazloženja s troškovnikom planiranih aktivnosti). 
Odlučeno je u natječaju  staviti ograničenje kod dodijele sredstava za proračunsku stavku „Ulaganje u 
kapitalnu opremu“. Klubovi kojima će biti odobrena ova sredstva, neće se moći prijaviti na novi 
natječaj za ovu poziciju sljedeće 2 godine. 
 
Ad.8. 
8.1. 
Košarkaški klub Akademija Žana Lelas je klub koji ozbiljno radi i ostvaruje zavidne rezultate. Stoga 
mole da ih se uvrsti u sustav sufinanciranja jer drže da svojim radom to zaslužuju.  Kako se radi o klubu 
koji je u statusu privremenog člana, a poštujući normativne akte Saveza, klubu se trenutno ne može 
pomoći. Ali uvažavajući ovakve situacije, Izvršni odbor je odlučio s ovom problematikom upoznati 
skupštinare kako bi i oni mogli zauzeti stav. Nakon toga klubu će se uputiti pisani odgovor.  
Jedina mogućnost za pomoć u ovakvim slučajevima bila bi pomoć putem novih (prije spomenutih) 
proračunskih stavki (pod uvjetom da ih Grad prebaci u nadležnost SSŠ-a). 
8.2. 
Streljački klub Centar ukazao je na problem kod zapošljavanja trenera (stalni radni odnos), a što je 
preduvjet za participiranje u proračunskoj stavci „Sufinanciranje stručnog rada – treneri“. Zbog 
nedostatka financijskih sredstava, neće biti u mogućnosti zadovoljiti traženi uvjet. 
Kako je to istaknuo glavni tajnik, svaki rad koji traje duže razdoblje i pokriven je ugovorom o djelu 
predstavlja kršenje zakona. Za takav rad (koji je zapravo stalan) zakon nalaže zaključivanje ugovora o 
radu. Nije uvjet takvom ugovoru puna satnica. Ovisno o potrebama ugovor može biti zaključen i na 
nekoliko sati dnevno.  
8.3. 
Vaterpolski klub Jadran uputio je zamolbu za odobrenje nove stipendije za njihovu vrhunsku 
sportašicu II. kategorije Leonardu Pavić koja je od 19.11.2019. postala članicom njihovog kluba (prešla 
iz VK POŠK). 
Izvršni odbor prihvatio je zamolbu te je donio odluku po kojoj se navedena sportašica uvrštava u sustav 
financiranja preko VK Jadran od 1.12.2019.g.  
 
8.4. 
Baseball klub Nada Ship Management je osvajanjem titule prvaka Hrvatske stekao pravo nastupa u 
završnici CEB federatio cupa (Belgija, lipan 2020.g.). Troškovi natjecanja iznose 120.000 kuna pa mole 
pomoć. 
Izvršni odbor primio je ovu informaciju na znanje, a klub je u obvezi participirati u JPS za 2020. 
8.5. 
Plivački klub Mornar neplanirano je dobio organizaciju zimskog prvenstva Hrvatske (25 m bazen). 
Kako nisu aplicirali na JPS za 2019., mole za pomoć. Na prvenstvu koje je održano u  mjesecu prosincu 
nastupilo je 413 natjecatelja u pratnji 50 trenera iz 36 kluba. 
izvršni odbor voljan je pomoći klubu na način da dade preporuku Gradu da se s njegove proračunske 
stavke “Potpore i pokroviteljstva nad natjecanjima i priredbama“ izvrši isplata pomoći uz uvjet da na 
poziciji bude neraspoređenih sredstava.  



8.6. 
Boksački klub Pit Bull obrazložio je svoje planove vezano za njihovu sportašicu Mariju Malenicu, 
najbolju boksačicu Hrvatske u kategoriji do 60 kg. Potrebna im je financijska pomoć oko njenih 
priprema i nastupa na međunarodnim turnirima u 2020.g., a sve u cilju ostvarivanja plasmana za 
Olimpijske igre u Tokiju.  
Klubu je u obvezi participirati na JPS za 2020.g., a Izvršni će odbor voditi računa o ovom programu jer 
se radi o ozbiljnoj sportašici koja  ima realne šanse za odlazak na Olimpijske igre. 
8.7. 
Glavni tajnik dao je određena pojašnjenja vezano za isplatu financijske pomoći HVK Gusar, a koja je 
bila namijenjena njihovom mladom veslaču Nikoli Baketiću koji je bio u delikatnoj fazi oporavka nakon 
operativnog zahvata (presađenog srca). Zbog hitnosti i temeljem odluke Izvršnog odbora od 2.4.2019., 
Savez je od svojih sredstava isplatio pomoć klubu u iznosu od 7.000 kuna (8.4.2019.). Uplaćena 
sredstva HVK Gusar je već sljedećeg dana usmjerio na račun majke navedenog sportaša, a kako se radi 
o proračunskoj stavci u nadležnosti Grada (Jednokratne pomoći  sportskim udrugama, intervencije i 
rezerve)  Grad je ova sredstva (shodno prethodnom dogovoru) trebao  refundirati Savezu.  Zbog spore 
procedure Grad je tek 22.5.2019. pozitivno riješio zamolbu odnosno izvršio uplatu iznosa od 7.000 
kuna ali ne na račun SSŠ-a već na račun HVK Gusar. Klub je ova sredstva uplatio na račun majke Nikole 
Baketića smatrajući da su i ona namijenjena operiranom dječaku. Zato su, kako su to naveli u svom 
očitovanju, bili neugodno iznenađeni kada su od Saveza dobili dopis u kojem se traži povrat dvostruko 
uplaćenog iznosa na ime pomoći jer tvrde kako nisu mogli znati da se dogodila pogreška, već da je 
pomoć stigla iz 2 izvora. Sve uplate HVK Gusar je potkrijepio izvodima banke. 
Uvažavajući sve iznijeto, Izvršni odbor je odlučio obustaviti traženje povrata, a  sredstva isplaćena HVK 
Gusar  od 7.000 kuna ići će na teret  pozicije SSŠ-a (donacije). 
  
8.8. 
Klub dizača utega Split-Matadura uputio je zamolbu za prenamjenu proračunskih sredstava s pozicije 
priprema i natjecanja na stručni rad u iznosu od 35.000 kuna. Višak sredstava za troškove natjecanja 
pojavio se, kako su to naveli, iz razloga što  se većina natjecanja u tekućoj godini održala u Splitu. 
Izvršni odbor donio je odluku kojom se odobrava tražena prenamjena. 
8.9. 
Na prijedlog Državne revizije Izvršni odbor je donio odluku o raskidu ugovora s firmom Sigma d.o.o. , 
Dražanac 40 A iz Splita (ovlašteni sudski revizor) koja je Savezu pružala usluge pregleda, obrade i 
formalne ispravnosti knjigovodstvene dokumentacije, a sve u cilju kontrole utvrđivanja zakonske 
utemeljenosti radi pravdanja namjenskog korištenja proračunskih sredstava koja Savez uplaćuje 
korisnicima proračuna – sportskim klubovima. Savez je u 2 navrata koristio ove usluge (među ostalim 
dokumentaciju vezano za pravdanje doznačenih sredstava MNK Split kada su uočene određene 
nepravilnosti).  
Revizija je mišljenja da je utvrđivanje ispravnosti ovih dokumenata u nadležnosti Knjigovodstvenog 
servisa, a da  kontrolu ujedno obavlja i izabrana revizorska kuća.  
8.10. 
Donesena je odluka da se Gimnastičkom klubu Split za potrebe tiskanja monografije u povodu 50. 
obljetnice osnutka odobri iznos u visini od 12.262,50 kuna (proračunska stavka: „Sportsko 
izdavaštvo“). 
8.11. 
Savez je na inicijativu 4 splitska sportska novinara (4N) uputio zamolbu svojim članovima da se 
odazovu sad već tradicionalnoj humanitarnoj akciji pod nazivom „Tone hrane za splitske beskućnike“. 
I Savez se priključio ovoj akciji. Kupljena je roba i predana je udruzi MOST koja vodi skrb o splitskim 
beskućnicima. Ovom prigodom Izvršni odbor je donio odluku kojom se odobrava isplata ove pomoći 
u visini od 997,20 kuna (koliko iznosi račun za kupljenu robu - higijenske potrepštine), a na teret 
pozicije SSŠ-a (donacije). 
 



8.12. 
Ivan Veštić je najavio kako će na sutrašnjoj sjednici Skupštine dati informaciju vezano za ASK-ovog 
zastupnika u Skupštini Saveza Ivu Zokovića, kojeg je Skupština razriješila članstva u Izvršnom odboru, 
a koji je bio predmet istrage nadležnih državnih tijela po prijavi podnesenoj od strane Grada po pitanju 
dostave krivog žiro računa (tj. računa drugog malonogometnog kluba). Po njegovim saznanjima, 
budući nije bilo osobne koristi, nakon izvida policije, kazneni postupak nije pokrenut. 
Izvršni odbor primio je ovu informaciju na znanje.  
 
Sjednica Izvršnog odbora zaključena je u 15,40 sati. 
 
 

PREDSJEDNIK 
 
   Nenad Periš 


